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Referat skolebestyrelsesmøde 

 Tirsdag den 30. november 2021 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  

 

Deltagere: 

 Mette Larsen 

 Gitte Jepsen 

 Henrik Skøtt 

Iversen 

 Helle Cornett 

 Lis Johansen 

 

 

 Karina Nikolajsen  

 Betina 

Volquartzen 

 Jens Boddum

Afbud: 

 Inge Ryborg Lund,  

 Majbritt Susgaard Jørgensen 

 Tanja Larsen 

 

1. Velkommen 

Velkomst ved Jens.  

 

 

2. Budgetopfølgning 

 

Jens fremlægger periodeoversigten.  

 

Jens foreslår, at anvende omkring 90.000 på asfalt 

ved SFO i Ådalen i regnskab 21 – asfaltlægning 

godkendt.  

Bilag 1  

Økonomirapport pr. 

31.10.21 

3. 1. udkast budget 2022 

 

Forudsætning for budgettet er elevantallet. Der går 

29 elever ud og der forventes forsigtigt sat 15 elever 

indskrives til skolen i skoleåret 2021/2022.  

 

Forslag fra MED til bestyrelsen i forhold til ikke at 

spare på personalet, men hellere finde reduktion i 

materielle ting? Bestyrelsen godkender forslaget. 

Bilag 2 

1. udkast budget 

 

4. Virksomhedsaftale 2022 samt forandringsmodel 

 

Jens gennemgår institutionsaftale og 

forandringsmodel og proceduren herom.  

 

Bestyrelsen har ingen bemærkninger til 

institutionsaftale og forandringsmodel 

Bilag 3 

Virksomhedsaftale 2022 

Bilag 4 

Forandringsmodel 2022 

5. Indeklima 

- Evaluering af forældreinformationsmødet. 

 

Referatet fra mødet er sendt ud til 

skolebestyrelsen. Det skal korrekturlæses og 

derefter sendes videre ud – kommentarer 

kan sendes til Jens, så får han referatet ud til 

Bilag 5 

Referat fra 

forældreinformationsmødet 

 

Fjordskolen 
Åbjerg 8B 
6340 Kruså 
 
7376 6733 
fjordskolen@aabenraa.dk 
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alle forældre. Der var ikke så mange forældre 

som tilmeldt – men formen med indeklima-

eksperter og politikere var en fin måde at få 

information på.  

Skuffende at tilmeldte forældre ikke dukkede 

op.  

 

- Henvendelse til BUD vedr. de tre 

klasselokaler der mangler at blive renoveret i 

parterre afd. A:  

På forældreinformationsmødet oplevedes 

velvilje til at få de sidste lokaler i parterreren 

renoveret. Efterfælgende har skolen fået at 

vide, at renoveringen af de tre lokaler i 

parterre skal afventer den samlede plan for 

renovering af skolen der forventes at 

foreligge i marts 22. 

 

- Jens har haft samtaler med 9 medarbejder 

hvoraf de to ønsker handling/omplacering nu. 

  

- Jens har haft besøg af to forældrepar i 

forhold til elevernes indeklima-

problematikker. 

6. Orientering 

1. Bestyrelsesformand 

Mette varetager indeklimaproblematikken og 

ansættelsessamtaler. Lis gerne trække sig 

som formand, men deltager stadig gerne i 

bestyrelsesarbejdet. Valg af ny formand 

sættes på som punkt til næste dagsorden. Lis 

opfordrer til en frokost i bestyrelsen. Tag 

kalenderen med i januar og find en egnet 

dato. Tages med som særskilt punkt næste 

møde. 

 

2. MED-udvalg 

Indeklimaet er blevet drøftet, budget drøftet. 

 

3. Øvrige medlemmer 

Mette: Der er to stillinger opslået – en lærer 

fra A er blevet leder på Høje Kolstrup. Mette 

og Gitte deltager d. 17. december. 

Pædagogstilling på E til 19. januar – Gitte og 

Mette deltager. 

 

 Helle roser personalet på B i forhold til at 

give gode råd og vejledning i forhold til 

hjemmet.  

 

4. Skolens ledelse 

Corona har tvunget skolen til at aflyse 

personalejulefrokosten – fredag d. 3. træffes 

beslutning om besøg i julehjertebyen og 

julegudstjenester. Juletraditioner foregå på 
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klasseplan. Undervisningen er ikke med 

restriktioner – så niveauopdelte fag er stadig 

gældende.  

Nu er der mundbind for alle elever fra 12 år 

og opefter i kollektiv transport.  

Fællesmødet for hele skolen næste tirsdag er 

aflyst og informationer gives på anden vis. 

Forældremøde mm. Er IKKE aflyst.  

 

Der er i sidste uge blevet ansat en ny 

pædagogmedhjælper – Trine, som skal 

varetage en specialpædagogisk opgave som 

er på vej. 

 

EVT: Lis forespørger om ekstra 

parkeringspladser/gæstepladser til forældre? 

Kan vi bestemme over alle pladser? Jens 

tænker, at han kan beslutte hvilke 

parkeringsbåse, der kan markeres til 

forældre. Forældre kan holde i skolegården 

efter 8.00, hvis det er for et kortere tidsrum. 

Jens finder en vej i 

parkeringsproblematikken.  

 

Forespørgsel om test? Der anbefales to test 

ugentligt. Der mangler dog testere i den 

funktion og derfor har skoler med mindre 

smitteudbrud kun mulighed for en test 

ugentlig, så de ramte skoler får to ugentlige 

test.   

                        
 

 

______________________ _______________________ ___________________________ 

Mette Larsen  Gitte Jepsen  Henrik Skøtt Iversen 

 

______________ ________________ ___________________ 

Lis Johansen  Inge Ryborg Lund  Helle Cornett 

 

______________ ________________________ 

Tanja Larsen  Majbritt Susgaard Jørgensen 

 

______________ _______________ ___________________ 

Karina Nikolajsen  Betina Volquartzen  Jens Boddum  

 


